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Utkast til protokoll fra politisk ad hoc-gruppe 

for høyere yrkesfaglig bakgrunn 

Tid: fredag 7. juni kl. 13-14 

Sted: Teams 

Til stede: Joakim Ekseth (Innlandet), Andre Almås Christiansen (Oslo), Stig Kolbjørnsen 

(Telemark), Lasse Berntzen (Vestfold). 

Fra administrasjonene: Sigrun Bergseth (Buskerud), Ole Inge Gjerald (Innlandet), Marita 

Bruun (Telemark), Ola Småkasin (Vestfold), Heidi Wang Erlandsen og Jim Egil Lindquist 

(Østfold), Morten Stemre (sekretariatet). 
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01/24 Konstituering 

Innstilling 

1. … velges til leder av gruppen 

2. … velges til nestleder av gruppen 

 

Behandling 

Sekretariatet orienterte kort om bakgrunnen for at gruppen er oppnevnt og gruppens 

mandat.  

Joakim Ekseth ble valgt som leder. Valg av nestleder ble utsatt. 

 

Vedtak 

Joakim Ekseth velges til leder av gruppen.  
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02/24 Faglig bakgrunn for arbeidet i politisk ad hoc-gruppe 

for høyere yrkesfaglig utdanning 

Innstilling 

Saken tas til orientering. 

 

Behandling 

Sigrun Bergseth og Ola Småkasin fra administrativ faggruppe ga en muntlig orientering 

om samarbeidet i landsdelen, samarbeidsbehov og bakgrunnen for kommende 

stortingsmelding.  

Gruppen sluttet seg til innstillingen. 

 

Vedtak 

Saken tas til orientering. 

  



  

 

ostlandssamarbeidet.no 4 

 

03/24 Innledende diskusjon 

Innstilling 

Sekretariatet og faggruppen innarbeider gruppens innspill i forberedelsene av neste 

møte. 

 

Behandling 

Gruppen hadde innledende diskusjoner om behov for samarbeid mellom 

fylkeskommunene framover og mulighetene for felles innspill til den nye 

stortingsmeldingen som er ventet våren 2025. 

Det var enighet om at samarbeid mellom fylkeskommunene kan være nyttig for å sikre 

best mulig effekt av de ressursene som fylkeskommunene forvalter og bruker innen 

høyere yrkesfaglig utdanning. Hverken arbeidsmarkedene eller tilbyderne av høyere 

yrkesfaglig utdanning følger fylkesgrensene, og det kan være viktig å forstå 

kompetansebehovet og se økosystemet av tilbud og etterspørsel i sammenheng på 

tvers av fylkesgrensene i landsdelen. Alle trenger ikke gjøre alt hver for seg i hvert enkelt 

fylke. Det kan også være fordeler med en mer ensartet forvaltning, samtidig som det tas 

hensyn til særegne behov og forskjeller mellom fylkene. I tillegg ble det løftet fram at 

fylkeskommunene og de fylkeskommunale fagskolene kan se på mulighetene for å 

bruke samarbeid til å redusere byrdene ved å sikre institusjonsakkreditering ved 

skolene.  

Det var også enighet om at fylkeskommunene i landsdelen med fordel kan snakke med 

en felles stemme for å påvirke arbeidet med ny stortingsmelding, både når den 

utarbeides og etter at den legges ut på høring. Gruppen diskuterte ambisjonsnivået for 

sektoren, og behovet for å se på både rammevilkårene for sektoren generelt, og 

hvordan vekst og systematisk kvalitetsarbeid kan kombineres. Det kan også være 

aktuelt å se på forventninger til rollene til NOKUT og HK-dir, samt behovet for bedre 

overganger mellom høyere yrkesfaglig utdanning og UH-sektoren. 

Gruppen sluttet seg til innstillingen. 

 

Vedtak 

Sekretariatet og faggruppen innarbeider gruppens innspill i forberedelsene av neste 

møte. 
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04/24 Aktivitetsplan for 2024 

Innstilling 

Dato for neste møte i gruppen er … 

 

Behandling 

Gruppen ble enige om å holde på både 6. og 13. september som mulige datoer. 

Sekretariatet skal kartlegge mulighetene for deltakelse fra KD/HK-dir på aktuelle datoer 

og sende ut forslag til møtedato basert på dette. 

 

Vedtak 

Sekretariatet sender ut innkalling til neste møte etter å ha kartlagt muligheter for 

deltakelse fra KD/HK-dir. 


